
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 25. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1467
Vil ministeren oplyse, om der findes regioner, der prioriterer analyser af PCR-test over
vævsprøver, hvorfor vævsprøver på landets hospitalet i øjeblikket oplever længere svarti-
der? Og hvis dette er tilfældet: Vil ministeren så forklare, hvorfor denne prioritering er
foretaget, når smitten i dag er lav, og indlæggelsestallene også fortsat er lave?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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